
Protokół Nr 5/06 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w dniu 21 marca 2006 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej i wizja w mieście. 
 
Tematyka Komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
2. Wyjazdowe posiedzenie w sprawie ustalenia kolejności remontu nawierzchni chodników i 

ulic w mieście. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 
          Posiedzenie o godz. 1000 „otworzył i przeprowadził” przewodniczący Komisji – 
Bogdan Żurawski. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.  
 
Ad 3 
           Przewodniczący Komisji zapoznał z treścią pisma dotyczącą zanieczyszczenia 
powietrza przez piekarnię GS, stanowiącego załącznik do protokołu.  
Następnie radni poruszyli temat inwestycji miejskich. 
          W wyniku dyskusji dotyczących przeprowadzonych w mieście inwestycji, Komisja 
przegłosowała następujący wniosek do Burmistrza Miasta : 
          Komisja wnioskuje o przygotowanie materiałów w sprawie zadłużenia Miasta 
wskaźnikowo z tytułu zaciągnięcia kredytów i pożyczek na cele inwestycyjne, w tym budowę 
hali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Białogardzie – w terminie do 28 marca 
2006r.  
Przegłosowano: za-6 (jednogłośnie) 
 
Ad 2 
          Komisja odbyła odjazd po mieście w zakresie ustalenia potrzeb remontowych 
nawierzchni ulic i chodników oraz określenia ich priorytetów. 
 
Ad 4 
         Po wyczerpaniu porządku Komisja o godz. 1200 zakończyła posiedzenie.  
 
 
 
Protokołowała : M. Zimmer 
 
 
 

 
                                                               Przewodniczący Komisji  

                                                    
                                                                                         Bogdan  Żurawski 


